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Fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Lena Gerby
Kommunfullmäktige 2017-12-12

Den pågående revolutionen #metoo har med stor tydlighet visat att sexuella trakasserier och 
övergrepp är ett utbrett problem i många delar av vårt samhälle. Det har blivit tydligt att det 
saknas ordentligt ledarskap för att flickor och kvinnor ska våga träda fram och protestera och 
anmäla övergrepp.

Tyvärr har #räckupphanden, https://www.svd.se/elever-vittnar-lararen-stoppade-handen-
innanfor-mina-trosor och #tystiklassen, https://www.svt.se/nyheter/inrikes/tystiklassen-nu-
gor-eleverna-uppror-mot-sexuella-trakasserier-i-skolan visat på många vittnesmål om hur 
barn och unga har blivit utsatta i skolan.

Fråga: Med bakgrund av vad som har framkommit i #metoo gällande barn och unga undrar 
jag om du Lena Gerby avser göra något för att undersöka situationen på våra skolor i Ekerö 
kommun och säkerställa att bra rutiner upprättas för att sätta stopp för detta förtryck?

För Miljöpartiet de gröna Mälaröarna
Ulrika Sandin
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